
 
 
 
Till styrelsen för Djurö-Högmalmarnas Vägförening 
 
 
 
 
 
Motion som önskas behandlad vid årsmötet 2008 
 
Motionen grundar sig på mina erfarenheter som styrelseordförande i föreningen 
och därefter ingående i valberedningen. 
 
De tyngsta uppdragen är utan tvekan att vara föreningens ordförande samt 
sysslan som kassör. I det senare uppdraget ligger inte bara sedvanliga sysslor 
som föreningskassör utan även att handha vägföreningens omfattande register 
över fastighetsägarna. Kassörens arbetsinsats för föreningen ligger det senaste 
året på drygt ett 50-tal timmar. Arvodet ger en ”förtjänst” per timme på 20 
kronor. 
 
Styrelsearvodena är mycket blygsamma och har varit så i ett antal år. En viss 
höjning av arvodena är ett sätt att öka intresset för att ingå i styrelsen men faller 
på det faktum att en höjning skulle innebära skattskyldighet för mottagarna. 
 
Jag föreslår i stället att ett årligt belopp på 15.000 kronor från och med 
innevarande verksamhetsår ställs till styrelsens förfogande för att täcka vissa 
kostnader som arvodena långt ifrån förslår till. Min idé är att styrelsen inom sig 
kan besluta att använda dessa medel till styrelsemedlem som gör eller har gjort 
större arbetsinsatser än vad som motsvaras av styrelsearvodet. 
 
 
 
Stockholm den 10 april 2008 
 
 
Bo Lindeberg 
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